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ZÁPIS č. 8/ 2019
z jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno konaného dne  16.10..2019 od 14.00 hod.

Přítomni:  viz. prezenční listiny
Omluveni: viz. zápisy a výpisy z el. komunikace
Hosté:  ano – samostatná jednání

Program jednání V ZO KOVO ABB BRNO
1) Informace z  ABB s.r.o. , jednotlivých jednotek
2) Projednání záležitostí zaměstnavatele AB Komponenty s.r.o.
3) Zpráva předsedy Výboru o vývoji vzniku nového společného podniku ABB

Power Grids
4) Projednávání vnitřních záležitostí odborů a plán na Kolektivní vyjednávání
5) Diskuze, informace od jednotlivých zástupců z výrobních závodů a Závěr

Bod 1: Informace z výrobních závodů ABB v Brně a obecné informace ABB CZ

ü Předseda Výboru ZO přednesl informace o zakázkové náplni v jednotkách, kde ZO
OS KOVO ABB Brno působí.

ü Usnesení: Výbor vzal na vědomí informaci zaměstnavatele.

Bod 2: Projednávání záležitostí zaměstnavatele AB Komponenty s.r.o.

ü Kolektivní vyjednávání bylo zahájeno, rovněž se uskutečnilo
projednávání – Oznámení zaměstnavatele o organizačních změnách.

Usnesení: Výbor ZO bere na vědomí.

Bod 3 : Zpráva a informace předsedy Výboru ZO o stavu  a vzniku nového
zaměstnavatele – ABB PGHV Hitachi

ü Práce na projektu ABB pokračují podle plánu, potřebných jednání se účastní
osoby zvolené v daném úseku spolu s předsedou Výboru ZO.

Usnesení: Výbor ZO bere na vědomí projednávané materiály. Ukládá předsedovi
sledovat situaci a stav přechodu zaměstnanců k novému zaměstnavateli.

Bod 4: Projednávání vnitřních záležitostí ZO OS KOVO ABB Brno

ü  V rámci jednání Výboru bylo navrženo nové rozdělení finančních prostředků na
jednotlivé úseky. Kolegové z technického úseku připravují podrobnější materiál,
jak rozdělit prostředky spravedlivě a účelně pro členy, kteří nemají zájem o
sportovní aktivity, ale odvádí na příspěvcích vyšší příspěvky. Podle zkušeností pak
přijaté modely mohou být aplikovány i do dílenských úseků. Tyto materiály budou
připraveny ke schválení Konferencí na počátku roku 2020.

ü Kolektivní vyjednávání po prvním kole má odstraněno několik sporných bodů, kde
nebylo dosaženo změny a několik bodů, kde byly učiněny dohody o mírném
navýšení benefitů daných KS nebo určenými zákonem.  Do druhého kola se
přechází s nevyřešeným mzdovým nárůstem a sick days. Zaměstnavatel
argumentuje zhoršenými výsledky výrobních závodů za 1-9. měsíc roku 2019, ale
poukazuje na skvělý výhled do roku 2020. U otázek dnů volna navíc (navýšení
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dovolené, nebo sick days) argumentuje zvýšenými náklady a tím, že zaměstnanci
mají tendenci ani řádnou dovolenou nevyčerpat v kal.roce celou.

ü Sportovní komise a organizátoři lyžařských zájezdů připravují plánované aktivity na
termíny : 17.1.2020 až 19.1.2020  pension Moravanka Dolní Morava;  7.2. až 9.2. 2020
Filipovice, Stará pošta; 13.2.2020 až 16.2.2020 Filipovice Pepovka a osloví Vás
samostatnými letáky s přihláškou. Také je vyjednávána kapacita na ubytování rodin
s dětmi na oblíbeném horském „ Franu“ na termín : odjezd 15.2.2020, návrat 22.2.2020
tj. Na jarní prázdniny.

ü Výborem ZO bylo rozhodnuto uspořádat v termínu : soboty  : 18.4.2020 nebo
25.4.2020 – uspořádat zájezd pro rodiče (nebo prarodiče s dětmi) do Peklo
Čertovina – zábavného parku poblíž Hlinska.

ü Předsedou ZO je navrhováno uspořádání Dětského dne znovu v uzavřeném areálu
Muzea Na statku Brno, Dolní Heršpice.  Termín po dohodě s provozovatelem
volíme na 6.6.2020. K oběma akcím již spuštíme informativní kampaň – předběžný
zájem a výzvu ke spolupráci pro pomocníky v organizování.

Usnesení: Výbor ZO OS KOVO ABB Brno projednal a schválil přípravu Kolektivního
vyjednávání. Výbor žádá vyjednavače o dodržování usnesení zejména o
požadavcích mzdového nárůstu.  Výbor bere na vědomí informace
k navrhovaným akcím.

Bod 5:  Diskuse a závěr

ü Předseda Výboru informoval o projednávaných záležitostech u zaměstnavatelů
za měsíc říjen a pozval všechny členy na jednání Výboru dne 14.11.2019, kterého
se zúčastní zástupci zaměstnavatele za jednotku Vídeňská.

ü V diskusi zejména na jednotlivých lokalitách byly předány podněty k řešení,
nebo k podání vysvětlení zaměstnavatelem, jeho odpovědnými zástupci
v oblasti BOZP, ustrojovací kázně zaměstnanců a pod.

ü Návrh na hromadný nákup vstupenek na koncert skupiny Kabát, konaný
v druhé polovině října 2020  v Brně – halové turné byl podán předsedovi Výboru
těsně před koncem měsíce října a zůstává v jednání. Předseda Výboru ZO
nedoporučuje jeho realizaci hromadným způsobem, ale nevylučuje že
jednotlivé samosprávné úseky - DV si ze svých prostředků tuto aktivitu
zabezpečí. Doporučuji však plnění ve výši 30 % na vstupenku, z důvodů
souběhu více aktivit v roce 2020 a potřebné úspory ve výdajích.

U každé takové akce je nutné zvolit organizátora, který zajistí soupis žadatelů a
rozdělení plnění na vstupenku. Celou administrativu doporučuji řešit až v 3Q
roku 2020, neboť v počátku roku se připravuje více projektů. Potřebnou
součinnost je možné zajistit podporou kanceláře předsedy.

Otevřenou otázkou zůstává termín jednání Výboru ZO za prosinec, navrhovány jsou
dva termíny 11.12.2019 a 18.12.2019.

Jiří Bohdan – předseda Výboru ZO OS KOVO ABB Brno
www.odboryabbbrno.cz

V Brně  31.10.2019

http://www.odboryabbbrno.cz/

